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Protokół Nr LVI/23 

z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej 

w dniu 24 lutego 2023 roku 

 

Otwarcia LVI sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonała Pani Beata Klepuszewska 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie o godzinie 1002 w auli Karlińskiego 

Ośrodka Kultury przy ulicy Parkowej 1 w Karlinie. Powitała Pana Burmistrza, 

Zastępcę Burmistrza, Panią Skarbnik, Radcę Prawnego, radnych Rady Miejskiej 

w Karlinie oraz zaproszonych gości. Jednocześnie Przewodnicząca poinformowała, 

że w celu wypełnienia obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym obrady sesji Rady Miejskiej w Karlinie 

są transmitowane na żywo w Internecie, oraz że pełny obowiązek informacyjny 

znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Karlinie.  

 

1a. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

na podstawie listy obecności, na której widnieje 12. podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad (załącznik nr 1. do protokołu). Nieobecna była Pani Oliwia 

Patyk-Sadowska, Pan Tomasz Pączek oraz Pan Grzegorz Baciejowski Radni Rady 

Miejskiej w Karlinie. 

 

1b. Przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad, wraz z materiałami na dzisiejszą 

sesję, a następnie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić jakieś 

propozycje zmian do porządku obrad? 

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina złożył wniosek o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków 

w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. Poprosił także o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie 
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dożywiania dla osób objętych programem wieloletnim „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2019-2023. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, iż projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków 

w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 został przesłany do radnych na 

skrzynki email dnia 10.02.2023 r., a wersję papierową radni otrzymali na 

posiedzeniach komisji. Dodała również, że w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie 

dożywiania dla osób objętych programem wieloletnim „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2019-2023 został przesłany do rannych na skrzynki email w dniu 22.02.2023 r., 

a wersję papierową radni otrzymali dzisiaj przed sesją. 

 

Za wprowadzeniem do porządku obrad jako punkt 11 j) projektu uchwały w sprawie 

określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

głosowało 12 radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 2. do protokołu). 

 

Za wprowadzeniem do porządku obrad jako punkt 11 k) projektu uchwały w sprawie 

w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych programem 

wieloletnim „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 głosowało 12 radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 
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Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 3. do protokołu). 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) stwierdzenie prawomocności obrad,  

b) przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z LV sesji Rady Miejskiej. 

2. Wolne wnioski i informacje. 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja na temat działalności Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Spółka z o.o. w Karlinie w 2022 roku. 

6. Informacja na temat działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Karlinie 

w 2022 roku. 

7. Informacja Kierownika Referatu ds. Lokalowych i Mieszkaniowych w Urzędzie 

Miejskim w Karlinie za 2022 rok. 

8. Podsumowanie ferii zimowych na terenie Gminy Karlino: 

a) Zakład Oświaty w Karlinie, 

b) Karliński Ośrodek Kultury, 

c) Zarząd Obiektów Sportowych, Turystycznych i Rekreacyjnych. 

(prezentacja-filmik) 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Karlinie za rok 2022. 

10. Informacja o pracy Rady Powiatu Białogardzkiego – radni z terenu Gminy 

Karlino. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2023, 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2023–2032, 

c) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Karlino na rok 2023, 

d) wyrażenia zgody na wynajęcie, w trybie bezprzetargowym, na okres 10 lat 

części nieruchomości gruntowej położonej na terenie miasta Karlino – obręb 

004, 
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e) wyrażenia zgody na wynajęcie na okres 30 lat w trybie przetargowym części 

nieruchomości gruntowej położonej na terenie miasta Karlino – obręb 0006, 

f) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych na terenie                                         

miasta Karlino – obręb 0006, 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania 

i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych za osiągnięte 

wysokie wyniki sportowe, 

h) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 

celem zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów 

niepełnosprawnych, 

i) przyjęcia „Kompleksowej koncepcji organizacji usług transportowych door-to-

door osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności na terenie gminy Karlino 

w okresie trwałości projektu” pn. „Usługi indywidualnego transportu door-to-

door oraz poprawa dostępności architektonicznej wielorodzinnych budynków 

mieszkalnych”, 

j) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku 

albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2019-2023, 

k) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych programem 

wieloletnim „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Zakończenie LVI sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

 

1c. Przyjęcie protokołu z LV sesji Rady Miejskiej. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że protokół z LV sesji Rady Miejskiej wraz z zapisem dźwiękowym 

został przesłany do radnych na skrzynki mailowe, był też wyłożony do wglądu 

w Biurze Rady, a wszystkie dotychczas zgłoszone uwagi i poprawki zostały w nim 

uwzględnione, a następnie zwróciła się z pytaniem, czy są inne uwagi do treści 

protokołu?  

Nie było uwag do treści protokołu. Zatem radni przeszli do głosowania. 
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Za przyjęciem protokołu z LV sesji Rady Miejskiej w Karlinie, głosowało 12. 

radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania protokół z LV sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 4. do protokołu). 

 

2. Wolne wnioski i informację. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że do Biura Rady wpłynęło pismo do wiadomości Rady Miejskiej 

w Karlinie w sprawie dodatkowej dopłaty pieniężnej do pokrycia części planowanych, 

zwiększonych kosztów działalności Spółki Regionalne Wodociągi i Kanalizacja 

sp. z o. o. w Białogardzie w roku 2023. Otrzymano sprawozdanie za rok 2022 

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Karlino. Do Rady 

Miejskiej wpłynęło także zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego 

oraz rozstrzygnięcie nadzorcze od Wojewody Zachodniopomorskiego stwierdzające 

nieważność uchwały Nr LV/567/23 Rady Miejskiej w Karlinie z dnia 27 stycznia 

2023 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych 

programem wieloletnim „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

 

Zmieniło się quorum o godzinie 1007 do obrad dołączył Pan Grzegorz 

Baciejowski Radny Rady Miejskiej w Karlinie. Obecnych było 13 radnych. 

 

W dalszej części punktu Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Karlinie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina poprosił o zabranie głosu, ponieważ 

chciałby się odnieść do wywiadu Prezesa BSM w Białogardzie z Posłem Czesławem 

Hocem. Ma kilka pytań do Prezesa BSM, które się nasunęły po kilku telefonach od 

zaniepokojonych mieszkańców spółdzielni BSM. Zapytał, kiedy mieszkańcy Karlina 
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byli zagrożeni dostawą ciepła? Takiego stwierdzenia użył Pan Prezes BSM podczas 

wywiadu. 

 

Pan Krzysztof Bednarz Prezes Białogardzkiej Spółdzielni Mieszkaniowej 

w Białogardzie odpowiedział, że nie jest sobie w stanie przypomnieć tak słowo po 

słowie co powiedział, ale chodziło mu głównie o mieszkańców Białogardu. Jeśli ujął, 

że chodziło o mieszkańców Karlina, to bardzo przeprasza, był to jego błąd. 

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina jak zauważył, należy uważać na słowa, bo 

to jest bardzo znaczące i zaapelował, żeby ważyć słowa. Dodał, że mieszkańcy 

Karlina nigdy nie byli zagrożeni dostawą ciepła. Burmistrz następnie zacytował 

fragment wywiadu: „Mieszkańcy Białogardu i Karlina oraz pozostali odbiorcy ciepła 

nie są zagrożeni w zakresie tego, że tego ciepła może zabraknąć”. Prosty z tego 

zatem wniosek, że skoro już nie są to byli. Należy wprost powiedzieć, że mieszkańcy 

Karlina nigdy nie byli zagrożeni brakiem dostaw ciepła. W Karlinie i w Białogardzie są 

dwa odrębne podmioty. Różnica polega również na mocy, która funkcjonuje w tych 

systemach ciepłowniczych. W Karlinie jest do 5 MW i to nie podlega taryfowaniu, 

czyli spółka nie musi się zwracać o taryfy, które są ustalane raz rok. W Białogardzie 

sytuacja jest odwrotna, bo tam jest spółka Kogeneracja i obsługują moc powyżej 

5 MW. Nawet jeżeli w trakcie roku taryfowego dla takiego podmiotu dostarczającego 

ciepło zmieniając się ceny nośników energetycznych, to w związku z tym spółka nie 

mogła obciążać mieszkańców wzrostem tych cen za gaz. Nie mogła podnosić cen za 

ciepło i w związku z tym powstały poważne kłopoty zadłużenia wobec PGNiG, które 

sięgają około 17 mln zł. Burmistrz dodał, że niepokoi go jeszcze jedna rzecz ze 

strony Posła, ponieważ ten użył stwierdzenia, że Karlino, Białogard oraz Szamotuły 

są miejscowościami zagrożonymi dostawą ciepła. Burmistrz usłyszał jeszcze od 

innego posła również podobne sformułowania, że Karlino jest zagrożone dostawami 

ciepła. Burmistrz zwrócił się ponownie do Prezesa BSM w Białogardzkie z pytaniem, 

czy wie, kto przekazuje takie nieprawdziwe informacje i kto wprowadza zamęt? Jest 

to bowiem fałszywa informacja. Następnie Burmistrz przytoczył kolejna wypowiedź 

Prezesa BSM w Białogardzie na początku objęcia przez niego stanowiska prezesa 

spółdzielni: „Od samego początku, jak tylko rozpocząłem pracę na stanowisku 

Prezesa wiedziałem, że będziemy musieli zmierzyć się z problemem 

energetycznym”. Następnie w dalszej części wypowiedzi Prezes BSM zaczął 
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wymieniać swoje działania jakie zamierza podjąć. Burmistrz odniósł się do tego 

i powiedział, że ubolewa nad tym, że Prezes jako Radny, który ma dostęp 

bezpośredni, od roku 2021 nie powiedział w tym wywiadzie o działaniach, jakie 

podejmowała w tym zakresie Gmina Karlino, a robiła naprawdę dużo, bo były apele, 

pisma, wystąpienia. Nie były to również jedyne działania. Działania wszystkich 

samorządów, które dotknęły te zmiany, doprowadziły do wprowadzenia ustawy, która 

chroni tych odbiorców zasilanych z miejskich systemów ciepłowniczych i określa 

maksymalną kwotę za 1MWh na poziomie 150 zł. Jeśli produkuje się drożej, a u nas 

produkuje się drożej, to budżet państwa zwraca na to środki. Trzeba zawsze 

pamiętać, że jakiekolwiek działania pozytywne, które ktokolwiek i gdziekolwiek robi, 

to zawsze jest praca zespołowa i sukces wielu osób. Tylko porażka ma jednego 

winnego. Kończąc tą wypowiedź Burmistrz powiedział, że słyszy, że Prezes BSM 

przekazuje komunikaty dotyczące analiz i planów, które ma Białogardzka 

Spółdzielnia dotyczące odnawialnych źródeł energii. Zdaniem Burmistrza jest to jak 

najbardziej słuszny kierunek i należy go wspierać, ponieważ wszyscy muszą zdawać 

sobie sprawę, że w perspektywie kilkunastu lat gaz będzie zużywany w minimalnym 

stopniu. Wszystkie działania, które są w tej chwili przygotowywane są 

nakierowywane na odnawialne źródła, wiatraki, fotowoltaikę i magazyny energii. 

Burmistrz zachęci Prezesa BSM w Białogardzie do szerszego spojrzenia, nie tylko na 

„podwórko” Białogardzkiej Spółdzielni Mieszkaniowej, ale także należy pamiętać 

także, że jest Spółdzielnia „Płyta”, Karlińskie Towarzystwo Budownictwa 

Społecznego, które zarządza wieloma podmiotami. Jest także Gmina i samorząd, 

który jest do dyspozycji, więc może warto podjąć wspólne działania dotyczące 

zaopatrywania mieszkańców w tańsze nośniki energii. Burmistrz poinformował także, 

że są prowadzone rozmowy dotyczące utworzenia na terenie gminy klastra 

energetycznego. Będzie to pierwszy krok do tego, żeby w najbliższej przyszłości 

stworzyć tzw. wyspę energetyczną. To znaczy, że nośniki energetyczne 

z odnawialnych źródeł były wytwarzane lokalnie i lokalnie byłyby spożytkowane, 

zużywane. Unikniemy w takim momencie opłat przesyłowych, które stanowią duży 

procent w finalnej cenie, którą trzeba zapłacić. Stworzenie takiego klastra wymaga 

także współpracy. W Polsce tych klastrów utworzonych jest ponad 100, natomiast 

skutecznie działających jest 2. Do tego potrzeba tak, jak wcześniej nadmienił 

współpracy różnych podmiotów: samorządu, przedsiębiorstw, firm, bo one też będą 

korzystały z tych nośników energetycznych. Daje to również szanse, jeśli będziemy 
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mieli do dyspozycji tańszą energie niż gdzie indziej, na przyciąganie kolejnych 

inwestycji. Na koniec Burmistrza zaprosił do współpracy. Warto się spotykać 

w szerszym gronie i rozmawiać planując określone działania. Zachęcił również Pana 

Prezesa BSM w Białogardzie do rozmów ze spółka Kogeneracja Zachód, bo oni 

również mają swoje określone plany dotyczące odnawialnych źródeł energii. 

 

Pan Krzysztof Bednarz Prezes BSM w Białogardzie odpowiedział, że nie wie, kto 

rozprzestrzenia takie informacje i odniósł się do fragmentu, który przytoczył Burmistrz 

Karlina. Stwierdził, że mogło to tak zabrzmieć i takie zdanie w tym wywiadzie padło, 

ale ono było celowe. Karlino od Białogardu nie jest daleko i ludzie nie odróżniają 

podmioty, jeżeli chodzi o ZEC Karlino od ZEC Białogard. Dodał, że z osobami 

z którymi rozmawiał tłumaczył, że nie ma tego zagrożenia, jeśli chodzi o Karlino. 

Biorąc pod uwagę, że ZEC miał taką możliwość ze względu, że mamy tam kotłownię 

o niższej mocy, przerzucenia wszystkich kosztów na mieszkańców, to w Karlinie 

takiego zagrożenia nie było. Mieszkańcy za to zapłacili, w odróżnieniu od Białogardu, 

który był w innej sytuacji prawnej, tam stawki są zatwierdzone przez Prezesa URE. 

W związku z tym, że ZEC kupował gaz po wyższej cenie a musiał sprzedać po 

niższej, to znalazł się w takiej sytuacji finansowej, że powstało to zagrożenie odcięcia 

gazu przez PGNiG. W związku z tymi pytaniami Prezes BSM czuł się zobowiązany, 

żeby odpowiedzieć na te spekulacje, ale nie jest w stanie do wszystkich dotrzeć. Jak 

wyjaśnił, nigdy nie powiedział, że jesteśmy zagrożeni i tego ciepła nie będzie. Chciał 

natomiast uspokoić i powiedział, że to ciepło w Karlinie nie jest zagrożone. Nie wie, 

dlaczego to zostało tak zinterpretowane, że znaczy to że Karlino było zagrożone. 

Jeśli chodzi o ceny gazu, to tutaj Prezes zgadza się w zupełności i mówił już nie raz, 

że pierwsze problemy ceny gazu powstały w wyniku pewnej spekulacji, kiedy miała 

powstać sieć gazowa nord steram 2. 

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina przerwał wypowiedź Prezesa i poprosił 

o informację o ich gminie, żeby odnieść się do sytuacji na lokalnym rynku. Jeśli 

Prezes BSM był pytany, dlaczego nie wypowiedział tego jasno w swoim wywiadzie? 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady miejskiej w Karlinie wtrąciła 

się między rozmówców i poprosiła o zwięzłe dokończenie wypowiedzi przez Pana 

Prezesa BSM. 
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Pan Krzysztof Bednarz Prezes BSM w Białogardzie mówił o tym w swoim 

wywiadzie, że ciepła nie zabraknie. Jeśli chodzi o cenę gazu to się wszystko zgadza, 

że cena z 350 euro za 1MWh spadła do 48 euro za 1MWh. Są to notowania giełdowe 

z dnia wczorajszego. Uratowała nas słaba zima i zapotrzebowanie na gaz było 

mniejsze, jak prognozy. Przyjdzie następna zima i nie wiadomo, jaka będzie cena 

gazu i trzeba działać jak najszybciej, żeby mieszkańców przed ewentualnymi 

wahaniami na giełdzie zabezpieczyć. Podkreślił, że podejmuje takie działania, żeby 

tylko problem w tym zakresie został rozwiązany. Prezes BSM w Białogardzie odniósł 

się do słów Burmistrza apropo współpracy. Powiedział, że nigdy takiej nie odmówił. 

Jeśli był kiedykolwiek zaproszony do Urzędu Miasta, to zawsze jest chętny i otwarty. 

Nie zamyka się na współpracę. Drzwi jego gabinetu są również otwarte. Nie rozumie 

zatem, skąd taki zarzut w jego stronę. Jako Prezes BSM podejmuje działania i bada 

każdy kierunek, który może przynieść ewentualne rozwiązanie. 

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina powiedział, że nie formułował zarzutów, 

lecz były to jedynie uwagi do tego, że trzeba zważać na to słowa, które się 

wypowiada.  Burmistrz zapytał Prezesa BSM, czy pytał Kogenerację, czy sobie 

poradzą? Burmistrz rozmawiał z Prezesem Kogeneracji na temat planów oraz 

problemów finansowych i został uspokojony. Prezes Spółki robi analizy i inicjuje 

pewne działania, więc jeśli ktoś je inicjuje, to powinien pomyśleć o swoim najbliższym 

otoczeniu. Jego zdaniem należy połączyć siły z innymi spółdzielniami. Jak podkreślił, 

sam również jako Burmistrz jest do dyspozycji i otwarty na pomoc. 

 

Pan Krzysztof Bednarz Prezes BSM w Białogardzie odpowiedział, że rozmawiał 

z prezesami innych spółdzielni oraz z Prezes KTBS w Karlinie. Jeśli natomiast chodzi 

o rozmowy z Prezesem Zakładu Energetyki Cieplnej i ich planów, to został 

zapewniony, że dadzą radę, ale i ma mimo wszystko obawy co do tego. 

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina na koniec dyskusji jeszcze raz podkreślił 

i chciał, żeby zostało to jasno powiedziane: Karlino nigdy nie było i nie będzie 

zagrożone, jeśli chodzi o dostawę ciepła. Zadłużenie dotyczyło jedynie Spółki 

w Białogardzie. 

 

Nie zgłoszono więcej żadnych wniosków ani informacji.  
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3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

Nie było żadnych pytań w punkcie poprzednim, zatem radni przeszli do punktu 

następnego. 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina przedstawił sprawozdanie o pracy 

w okresie międzysesyjnym, które zostało załączone do protokołu (załącznik nr 5. 

do protokołu). W dalszej części swojego wystąpienia Burmistrz poinformował, że na 

następną sesję Rady Miejskiej zostanie zaproszony Dyrektor Regionalnego Ośrodka 

Polityki Społecznej Województwa Zachodniopomorskiego, żeby przybliżyć założenia 

budowy Centrum Usług Społecznych, opowiedzieć jak taka pomoc będzie wyglądała 

i jak wygląda funkcjonowanie CUS w Goleniowie. 

Na koniec wystąpienia Burmistrz podziękował wszystkim, którzy 06.02.2023 r. 

zorganizowali mu niespodziankę z okazji 30-lecia objęcia stanowiska Burmistrza 

Karlina. Dodał, że został „wkręcony” i nie miał „zielonego pojęcia”, że taka 

uroczystość się odbędzie. Jeśli chodzi o przyszłość, to ma jeszcze bardzo dużo 

energii i postara się zrobić, ile jeszcze będzie mógł dla Karlina i tutejszej 

społeczności. 

 

5. Informacja na temat działalności Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Spółka z o.o. w Karlinie w 2022 roku. 

Informacja dotycząca działalności Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego w Karlinie w roku 2022 przygotowana przez Pana Andrzeja Nowak 

Prezesa Zarządu została załączona do protokołu (załącznik nr 6. do protokołu). 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

6. Informacja na temat działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Karlinie 

w 2022 roku. 

Informacja na temat działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Karlinie w roku 

2021 przygotowana przez Pana Marka Lewandowskiego Dyrektora Zakładu 

Gospodarki Komunalnej została załączona do protokołu (załącznik nr 7. do 

protokołu). 
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Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

7. Informacja Kierownika Referatu ds. Lokalowych i Mieszkaniowych 

w Urzędzie Miejskim w Karlinie za 2021 rok. 

Informacja Kierownika Referatu ds. Lokalowych i Mieszkaniowych w Urzędzie 

Miejskim w Karlinie w roku 2022 przygotowana przez Panią Patrycję Florczyk 

została załączona do protokołu (załącznik nr 8. do protokołu). 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

8. Podsumowanie ferii zimowych na terenie Gminy Karlino: 

a) Zakład Oświaty w Karlinie, 

Radni otrzymali informację, że Szkoły z terenu gminy oraz Przedszkole Miejskie 

w Karlinie nie organizowało ferii zimowych w tym roku. Informacja ta została 

załączona do protokołu (załącznik nr 9. do protokołu). 

 

b) Karliński Ośrodek Kultury, 

Informacja w sprawie ferii zimowych w zakresie realizowanym przez Karliński 

Ośrodek Kultury przygotowana przez Panią Małgorzatę Kolicką Dyrektora 

Karlińskiego Ośrodka Kultury w Karlinie została załączona do protokołu 

(załącznik nr 10. do protokołu). Dodano, że załączony plan ferii został w pełni 

zrealizowany.  

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

d) Zarząd Obiektów Sportowych, Turystycznych i Rekreacyjnych. 

Informacja w sprawie ferii zimowych w zakresie realizowanym przez Zarząd 

Obiektów Sportowych, Turystycznych i Rekreacyjnych przygotowana przez Panią 

Emilię Filipowicz Prezesa ZOSTiR została załączona do protokołu (załącznik nr 11. 

do protokołu). W tym miejscu został wyświetlony krótki filmik z realizacji ferii 
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zimowych organizowanych przez Zarząd Obiektów Sportowych, Turystycznych 

i Rekreacyjnych w Karlinie. 

 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Karlina w tym miejscu podziękował Pani Prezes 

ZOSTiR oraz Pani Dyrektor KOK za ofertę, jaka była do skorzystanie podczas ferii 

zimowych. Celem było oderwanie dzieci i młodzieży od komputerów. Frekwencja była 

duża, więc chyba cel został osiągnięty. Na koniec dodał, że funkcjonuje jeszcze 

jedna grupa „Pod Koszem”, która ma bardzo duże zainteresowanie wśród dzieci, 

młodzieży oraz osób dorosłych. Burmistrz cieszy się, że w mieście można skorzystać 

z wielu aktywności sportowych. 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Karlinie za rok 2022. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Karlinie zostało przedstawione przez Panią Katarzynę Kulik Przewodniczącą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Informacja została załączona do protokołu 

(załącznik nr 12. do protokołu). 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

10. Informacja o pracy Rady Powiatu Białogardzkiego – radni z terenu Gminy 

Karlino. 

Pani Beata Pawlik Radna Rady Powiatu Białogardzkiego przedstawiła przez 

siebie oraz Pana Marka Anusza informację na temat pracy radnych Rady Powiatu 

Białogardzkiego, która została załączona do protokołu (załącznik nr 13. 

do protokołu). 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  
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11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2023, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 9, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 4, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVI/576/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 lutego 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 14. do protokołu). 

 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2023–2032, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 9, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 4, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVI/577/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 lutego 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 15. do protokołu). 

 

c) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Karlino na rok 2023, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0., 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVI/578/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 lutego 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 16. do protokołu). 

 

d) wyrażenia zgody na wynajęcie, w trybie bezprzetargowym, na okres 10 lat 

części nieruchomości gruntowej położonej na terenie miasta Karlino – 

obręb 004, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVI/579/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 lutego 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 17. do protokołu). 

 

e) wyrażenia zgody na wynajęcie na okres 30 lat w trybie przetargowym części 

nieruchomości gruntowej położonej na terenie miasta Karlino – obręb 0006, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 
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W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVI/580/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 lutego 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 18. do protokołu). 

 

f) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych na terenie                                         

miasta Karlino – obręb 0006, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVI/581/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 lutego 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 19. do protokołu). 

 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania 

i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych za 

osiągnięte wysokie wyniki sportowe, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVI/582/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 lutego 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 20. do protokołu). 
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h) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 

celem zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów 

niepełnosprawnych, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVI/583/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 lutego 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 21. do protokołu). 

 

i) przyjęcia „Kompleksowej koncepcji organizacji usług transportowych door-

to-door osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności na terenie gminy 

Karlino w okresie trwałości projektu” pn. „Usługi indywidualnego 

transportu door-to-door oraz poprawa dostępności architektonicznej 

wielorodzinnych budynków mieszkalnych”, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVI/584/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 lutego 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 22. do protokołu). 

 

j) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku 

albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla 
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osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole 

i w domu” na lata 2019-2023, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVI/585/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 lutego 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 23. do protokołu). 

k) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych programem 

wieloletnim „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr LVI/586/23 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 24 lutego 2023 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 24. do protokołu). 

 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Krzysztof Chrzanowski Radny Rady Miejskiej w Karlinie złożył na piśmie 

interpelacje dotycząca zachowania pielęgniarki pracującej w NZOZ „Twój Lekarz” 

funkcjonującego w Karlinie (załącznik nr 25. do protokołu). 

 

13. Zakończenie LVI sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Karlinie w dniu    
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24.02.2023 r. podziękowała za przybycie i udział radnych w sesji i o godzinie 

1115 dokonała zamknięcia LVI sesji Rady Miejskiej w Karlinie.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Agata Anielska 

 

Protokół jest zamieszczony na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. Z załącznikami, o których 

mowa w protokole można zapoznać się w Biurze Rady na zasadach określonych w ustawie z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2020 r. poz. 2176) oraz Statucie 

Gminy Karlino (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2020 r. poz. 5430). Integralną częścią 

niniejszego protokołu jest zapis dźwiękowy z przebiegu obrad sesji dostępny w Biurze Rady oraz 

na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. 


